
 

 

詩歌選集第 610 首 
 

610 【神的人哪，興起】 

Listen to Midi 

 

(一) 屬神的人，興起！拋弃屬世虛妄，應當盡心、盡意、盡力，服事萬王之王。 

 

(二) 屬神的人，興起！祂的國度遲延；引進弟兄相愛晨曦，結束錯謬夜晚。 

 

(三) 屬神的人，興起！教會在等著你，她的任務承擔不起，需禰興起加力。 

 

(四) 高舉基督十架，跟隨祂的脚；祂的弟兄，應當像祂，興起.同祂行動！ 

 

 

(1) Rise up, O men of God! have done with lesser things; give heart and soul and mind and strength to serve the King of 

kings. 

 

(2) Rise up, O men of God! His kingdom tarries long; bring in the day of brotherhood and end the night of wrong. 

 

(3) Rise up, O men of God! the Church for you doth wait, her strength unequal to her task: rise up, and make her great. 

 

(4) Lift high the cross of Christ,tread where His feet have trod; as brothers of the son of man, rise up, O men of God! 

 

William P.Merrill 
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